
Referat af bestyrelsesmøde d. 21/01 – 25 

Til stede: Henrik, Ole og Hanne 

1. Valg af referent, Henrik 

2. Referat fra sidst 

Autoværn Overdrevsvejen. Der er autoværn på NV-siden (mod byen) til højre for 

cykelsti, da der er en dyb grøft. Der kommer formentlig rabat mellem cykelsti og 

kørebane. Der arbejdes nu på stien i SØ-siden.  

3. Referat fra sidst afholdte ABT udvalgsmøde 09.01. intet cykelrelevant. 

 

4. Generalforsamling 11. marts kl. 19.15 frivilligcenter. Ligger på vores hjemmeside og på 
Cyklistforbundet. På valg: Leni og Jesper (formodes at være villige til genvælg). 
Hanne spørger Mads (supl), Patrick (supl og revisor), Jakob (revisorsupl.), Lis 
(dirigent). Vi nøjes med generalforsamling. (og bag efter bestyrelsesmøde). Hanne 
sender mail ud til medlemmerne senest 14 dage inden, og forslag skal fremsendes 8 
dage inden. Ole køber øl og vand og peanuts. 
 

5. Budget 2025. Skal indsendes senest 23. jan. 300 kr. til frivilligc., 400 kr. til 
generalfors., 500 kr. til cykelture, 500 kr. til klimahandledag (Jesper sender ind). Vi 
snakkede også om muligheden for at prøve at få cykellegekorpset ud til en 
børnehave, men det er nok noget med, at vi skal få nogen til at være frivillige i et 
legekorps. Vi tager det op igen senere. Hanne prøver at få flere oplysninger. 
 

6. Cykelture 2025  
Ole har kigget tidligere kataloger igennem efter ture, der kan gentages. F.eks. Mølleåen og 

Nivåturen. Ture til nationalparken (turforslag på stationen). 

Helst ikke 19.4, 24.4, 16.5 og 22.6 hvor naturfredningsforeningen har ture. Naturvennerne har 

også nogle cykelture. 

Klimadagen er 24.4, så vi kan måske lave en d. 23.4. Der er et nyt planlægningsmøde d. 29.01, 

som Hanne deltager i.  

Hanne, Henrik og Ole laver hver to konkrete turforslag inden næste gang. 

 
7. Aktiviteter i dec- jan:  

Lys i mørket aktion Hillerødsholmsskolen, Alsønderup skole og stationen. Har været i 
avisen.  
Møde med Inger Plum, Cyklistforbundet Gladsaxe, det blev d. 11.01, hvor vi ikke 
kunne komme. Hørsholm-Fredensborg, Frederikssund, Herlev, Hillerød, Gribskov, 
Gentofte, Lyngby-Rudersdal og unge cyklister var inviteret. Inger har sendt mail med 
links til nogle publikationer. 
Brev om cykelparkering på Slotsgade, Torvet, Helsingørsgade til kommunen. Hanne 
og Leni rykker for opfølgende svar. Henrik nævnte, at der også er problem med, at 
kunne cykle ind i Slotsgade ved Leidersdorff, Fisketorvet og Frederiksgade, hvor man 
skal over en høj kantsten.  
Rute 31, en borger synes, at beskrivelsen er forkert vedr. at ruten er næsten uden 
biler. Vi kan nok ikke gøre noget ved det, da der ikke er længere er nogen, der er 
ansvarlig for den beskrivelse (amtet).  

8. evt. Hanne går til møde om Salpetermosestien og 3 villaer i morgen. 
9. Næste møde 18.02  

                             Vh Henrik 


